
1 
 

              Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bohdanovciach nad Trnavou 

konaného dňa 11. septembra 2019. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci:  JUDr. Andrej Adamec,  Ing. Tomáš Doboš, Boris Janto, Ing.  Ľubomír  

Kvetan, Ing. Ľuboš Dušek, Ing. Ľuboslav Kumančík, Ing., Mgr. Michal 

Šarvaic, Peter Mračka - 8 

Ospravedlnení poslanci:  Ivan Bočko - 1 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie  

            poslancov. 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce. 

5. Návrh VZN obce Bohdanovce nad Trnavou č. 64/2019 o zriadení Obecného informačného     

            centra. 

6. Návrh VZN obce Bohdanovce nad Trnavou č. 65/2019 o podmienkach poskytovania dotácií  

            právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom z rozpočtu obce Bohdanovce nad   

            Trnavou. 

7. Správa hlavnej kontrolórky obce za 1. polrok 2019. 

8. Rozpočtové opatrenie obce Bohdanovce nad Trnavou č. 5/2019. 

9. Rozpočtové opatrenie obce Bohdanovce nad Trnavou č. 6/2019. 

10. Konsolidovaná výročná správa obce Bohdanovce nad Trnavou za rok 2018. 

11. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Bohdanovce nad Trnavou. 

12. Príprava a realizácia investičných akcií obce (ZŠ, MŠ, kanalizácia...). 

13. Zápisnice zo zasadnutí Komisií pri OZ. 

14. Aktuálne informácie obce, žiadosti a rôzne. 

15. Diskusia. 

16. Ukončenie a záver rokovania OZ. 

  

Ad.1. Starosta obce privítal prítomných poslancov,  hlavnú kontrolórku obce, riaditeľku ZŠ s MŠ,  

 hostí a oboznámil ich s programom zasadnutia OZ.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia uznesením č. 40/2019.  

Ad.2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí JUDr. Andrej Adamec a Ing. Tomáš Doboš.  Návrhová 

komisia bola schválená pomerom hlasov: 6 – za, 0 – proti, 2 – zdržal sa. 

Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí Boris Janto a Ing., Mgr. Michal Šarvaic. 

Overovatelia zápisnice boli schválení pomerom hlasov: 6 – za, 0 – proti,  2– zdržal sa. 

Zapisovateľka: Ing. Elena Marešová. 

Ad.3. Starosta obce sa vrátil k predchádzajúcemu zasadnutiu a skonštatoval, že všetky uznesenia 

vstúpili do platnosti a boli zrealizované alebo sú v štádiu plnenia.  

Interpelácie nevyužil žiadny z poslancov. 

Ad.4. Na základe aktualizácie Rokovacieho poriadku obce bol do programu rokovania vložený bod  

            Pripomienky a dopyty obyvateľov obce. V rámci tohto bodu budú môcť občania predniesť na 
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zasadnutí OZ svoje dopyty a pripomienky, ktoré môže starosta obce, alebo prítomní poslanci, 

zodpovedať ihneď, alebo v prípade nutnosti preverenia si skutočností sa odpoveď presunie na 

nadchádzajúce rokovanie OZ. Ide o dopyty, ktoré sú konkrétne a nevyžadujú diskusiu okolo 

danej témy.  

Ad.5. K návrhu VZN č. 64/2019 o zriadení informačného centra v obci  Bohdanovce nad Trnavou 

poslanci nemali pripomienky a dokument zobrali na vedomie uznesením č. 41/2019. 

Ad.6. K návrhu VZN č. 65/2019 o podmienkach poskytovania dotácií právnickým osobám 

a fyzickým osobám – podnikateľom z rozpočtu  obce  Bohdanovce nad Trnavou poslanci 

nemali pripomienky a dokument zobrali na vedomie uznesením č. 42/2019. 

Ad.7. Hlavná kontrolórka obce PhDr. Zlatica Opálková predniesla Správu hlavnej kontrolórky  obce 

za 1. polrok 2019, ktorú  vzali poslanci na vedomie uznesením č. 48/2019. 

Ad.8. Pani Izakovičová  oboznámila poslancov o Rozpočtovom opatrení obce Bohdanovce nad 

Trnavou  č. 5/2019, ktoré sa uskutočnilo na základe rozhodnutia starostu obce z dôvodu 

uzavretia 1. polroku v účtovníctve. Poslanci vzali toto rozpočtové uznesenie na vedomie  obce  

uznesením č. 48/2019. 

Ad.9. Ekonómka obce p. Izakovičová vysvetlila potrebu rozpočtového opatrenia č. 6/2019, ktoré 

zahŕňa prijatú dotáciu na nákup knižničného fondu a úpravu výdavkových položiek podľa 

skutočného čerpania. Poslanci nemali k danému materiálu pripomienky a schválili ho 

uznesením č. 43/2019.   

Ad.10. Ing. Veronika Tibenská, ako audítor obce vypracovala dokument Konsolidovaná výročná 

správa obce Bohdanovce nad Trnavou za rok 2018, v ktorom konštatuje, že informácie v nej 

uvedené sú v súlade s konsolidovanou účtovnou závierkou za daný rok, materiál bol 

poslancami zobraný na vedomie uznesením č. 48/2019. 

Ad.11. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Bohdanovce nad Trnavou schválili 

poslanci uznesením č. 44/2019.    

Ad.12. Starosta obce v tomto bode podrobne rozobral nadchádzajúce investičné akcie obce, ktoré 

vzápätí poslanci rozdiskutovali. Uznesením č. 45/2019 odporučili starostovi obce zvolať 

rokovanie starostov a poslancov obcí Bohdanovce nad Trnavou, Boleráz a Šelpice za účelom 

hľadania riešenia situácie, ktorá vznikla zrušením školského obvodu. Poslanci prerokovali 

prebiehajúce investičné akcie i tie, ktoré obec v krátkej dobe čakajú a  uznesením č. 46/2019 

schválili návrh Zmluvy o spolupráci pri realizácii splaškovej kanalizácie v lokalitách Kopcova 

cesta a Pri ihrisku. 

Ad.13. Starosta obce vyzval predsedov komisií pri OZ aby informovali poslancov o aktivitách 

jednotlivých komisií. JUDr. Adamec, ako predseda Komisie pre ekonomiku, financie 

a bytovú politiku, ktorá zasadala 09.09.2019 oboznámil poslancom s odporúčaním komisie, 

týkajúce sa pridelenia jednoizbového bytu. Poslanci na základe odporúčania komisie schválili  

uznesenie č. 47/2019. Poslanci boli, v rámci tohto bodu programu, oboznámení aj s prácou 

ostatných komisií a vzali zápisnice na vedomie uznesením č. 48/2019. 

Ad.14. Aktuálne informácie obce boli vzaté na vedomie uznesením č. 48/2019. Poslanci  sa pristavili 

pri téme týkajúcej sa hlbokého orezu, prípadne výrubu lipy na námestí obce, ktorá už viac ako  

200 rokov dotvára kolorit obce a ktorá dlhšiu dobu vykazuje známky nenávratného 

poškodenia. 

 Ad.15. Do diskusie sa zapojili poslanci i občania: 

- p. Sianta, ktorý sa informoval na možnosť zníženia sadzby dane zo stavieb, konkrétne 

skleníkov, 
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- starosta obce mu vysvetlil, že o tejto možnosti neuvažuje, 

- p. Janto – ako člen pracovnej skupiny, ktorá pripravuje akciu označenia a pomenovania ulíc 

v obci oboznámil prítomných s prípravami tejto akcie a možnosťami jej realizácie, 

- JUDr. Adamec – otvoril tému výmeny autobusovej zastávky za novú spĺňajúcu súčasné 

potreby občanov, 

- Ing. Kopáč sa informoval na možnosť osadenia tabule s označením obytnej zóny v lokalite pri 

bytovkách, 

- starosta obce skonštatoval, že tam v minulosti bola osadená tabuľa, ktorá obmedzovala 

rýchlosť vozidlám na 30 km a prisľúbil, že preverí či nebola táto tabuľa niekým odstránená, 

- Ing. Kopáč informoval poslancov o založení občianskeho združenia ESFERA, ktoré by malo 

pomáhať rozvoju obce a požiadal obec o spoluprácu, 

- starosta obce sa potešil iniciatíve občanov. 

Ad.16. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bohdanovce nad Trnavou, 11.09.2019. 



4 
 

 


